



WESTIN
HOTELS & RESORTS

毛孩出遊記住房專案 Pawssible Journey

告別狗狗在家的孤單，讓牠成為度假的主角。大溪笠復威斯汀重新定義寵物友善假期，全新打造狗狗專屬戶外樂園、主廚嚴選寵膳餐飲升級、豐富貼心萌寵備品及全方位呵護服務，全面升級愛犬尊榮體驗，開啟人寵共融的愉悅假期。

Let your dog be the focus of your trip and bid farewell to loneliness at home. With a brand-new outdoor dog-friendly park, chef-selected dog meals, a wide selection of considerate dog supplies, and full-service dog care. The Westin Tashee completely transforms dog-friendly vacations and makes it possible for guests and dogs to live together peacefully.

**THE WESTIN
TASHEE RESORT, TAOYUAN**
桃園大溪笠復威斯汀度假酒店
No. 166 Rixin Road, Daxi District
Taoyuan City 33554
Taiwan (R.O.C.)
33554 桃園市大溪區日新路166號
T +886 3.272.5777
F +886 3.272.5779
www.westintashee.com

▼ 立即訂房 ▼



毛孩出遊記住房專案 Pawssible Journey

三大方案，靈活選擇 Three Packages, Choose Flexibly

一泊一食 Room and Breakfast only

一泊二食 Room and Half Board package

週二汪汪日限定 Tuesday Pawsday

專案價格
Package Rate

NT\$9,900起 /每房
Start at \$9,900 per room

NT\$12,400起 /每房
Start at \$12,400 per room

NT\$9,900起 /每房
Start at \$9,900 per room

內容
Content

雙人自助式早餐
Buffet breakfast for two adults
狗狗餐食一犬一份
A dog meal per dog

雙人自助式早、晚餐
Buffet breakfast and dinner for two adults
狗狗餐食一犬兩份
Two dog meals per dog

住宿期間
Stay Period

即日起至2026年12月30日
From now to December 30, 2026

即日起至2026年12月30日
(週五及週六不適用)
From now to December 30, 2026
(Except Fridays and Saturdays)

即日起至2026年6月30日
From now to June 30, 2026

專屬回饋
Special Benefits

6月30日前入住，
每房每次加贈萬豪旅享家2,026點
For stays before June 30, receive an additional
2,026 Marriott Bonvoy points per room per stay.

6月30日前每週二入住，加贈每隻狗狗專屬餐食、自助式雙人晚餐及萬豪旅享家會員點數雙倍回饋
Stay every Tuesday before Jun 30, may enjoy buffet dinner for two adults, double Marriott Bonvoy points, and two dog meals for each dog.

專屬狗狗友善禮遇 Exclusive Dog-Friendly Benefits

所有方案皆享
Available for all packages

入住即享狗狗客房佈置及豐富備品：

Enjoy a dog-themed room with plenty of amenities upon check-in:

- 狗狗備品：帳棚窩、睡墊、專用水碗及飯碗、零食、清潔袋、造型抱枕、地墊、房門掛牌、以及迎賓餐點（一犬一份）
Supplies for Dogs: A tent bed, sleeping mat, designated bowls for food and water, floor mats, door tags, treats, cleaning bags, shaped pillows, and welcome amenities (one meal for each dog).
- 狗狗友善空間：開放入住本專案之貴賓使用戶外毛孩樂園及毛孩室內空間、各餐廳室內指定用餐區（需推車/籠）陪同用餐
Dog-friendly Spaces: Visitors staying at this program are welcome to enjoy the indoor pawssible journey and outdoor pet park, as well as the specific indoor dining rooms in each restaurant (Dog carriers or strollers are needed).
- 客房餐飲：提供狗狗及飼主專屬客房餐飲
In-room Dining: Providing dogs and their owners with special in-room dining.
- 專屬禮遇：入住即贈「三得利健益」狗狗系列寵物專用保健品及「法國皇家」保健級犬主食濕糧
Special Benefits: Get free Suntory Wellness supplements and Royal Canin premium wet dog food for this stay.

• 本專案房型皆位於館內二樓（地面層）。

This project's room types are all located on the 2nd floor (ground level) of the property.

• 每房限25公斤以下之中型或小型犬入住，每房至多兩隻。（暫不提供其他動物入住）

Small or medium-sized dogs weighing less than 25kg are permitted, with a maximum of two dogs per room. (Other pets are not permitted.)

• 3天前預訂修改或取消，超過時間收取第1晚費用；3天內可預訂恕不可取消，並不得與其他優惠專案併用。

You may cancel your reservation for no charge 3 days before arrival; if you must cancel after this deadline, you will be charged for the first night. You may reserve the package within 3 days, but you may not cancel, and it is not refundable. This reservation may not be used in conjunction with any other discounts.

• 為顧及賓客權益，若狗狗因故未能同行，恕無法以優惠價格入住，現場將協助更換其他房型（或有價差），造成不便，敬請見諒。

Go There With

MARRIOTT BONVOY™

©2022 Marriott International, Inc. All Rights Reserved. All names, marks and logos are the trademarks of Marriott International, Inc., or its affiliates.